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        V PRAZE DNE 11.7.2024 

 

 

Vážená paní zastupitelko, 

v první řadě bych rád uvedl, že řešení prostor, zázemí a vybavení pro zaměstnance jednotlivých odborů (vč. 

zvonků, telefonních linek, mobilních telefonů nebo označení kanceláří) je plně v kompetenci vedení úřadu, a 

nikoliv politické reprezentace. 

Dovolte mi tedy odpovědět alespoň na otázky týkající se Wi-Fi signálu. Již delší dobu jsme připraveni na 

instalaci nových síťových prvků, které by měly zajistit bezpečnější a také rychlejší šíření Wi-Fi signálu ve 

všech prostorách úřadu. Bohužel došlo k odložení instalace nových prvků z důvodu chybějícího propojení 

optickým kabelem mezi budovami Štefánikova a Nám. 14 října. Bez tohoto propojení nelze nové prvky 

instalovat a konfigurovat. Aktuálně je spojení mezi budovami vedeno vzduchem, což nelze pro nové nastavení 

použít. 

Optické propojení realizuje společnost T-Mobile v rámci svých dalších akcí (tedy bez jakýchkoliv nákladů na 

naší straně). Původně mělo být hotové již v únoru – došlo však ke zpoždění, které má přímý dopad i na instalaci 

nové Wi-Fi na úřadě. 

Variantou samozřejmě bylo umístit prvky „po staru“, nicméně ze strany odboru informatiky došlo k 

vyhodnocení, že by se jednalo o neefektivní investici za situace, kdy během léta bude instalována nová 

infrastruktura. 

Samozřejmě jsme si vědomi toho, že to způsobuje nepříjemné situace, které sama popisujete – například 

chybějící možnost připojení pro členy komisí / výborů. Za to se omlouvám a věřím, že během léta bude vše 

napraveno. 

S pozdravem 

 

Ing. Filip Karel, Ph.D. 

 
 

 

 

 


